

Närvarande:

Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Catrine Löfkvist och Sofia Gardelin.

Frånvarande:

Göran Gustafsson

§ 1 Mötets öppnande

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte. Därefter öppnades mötet.

§ 2 Godkännande av dagordning

- Utsänd dagordning godkändes.

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

- Föregående protokoll lades till handlingarna.

§ 4 Rapporter**Ordförande**

- Information från GOF

GOF har haft årsmöte. Till ny ordförande valdes Torbjörn Sköldefors.

Brent hade en dragningskring förslaget från SOFT om ny organisation. Det kommer komma besök från andra distrikt hit till Gotland för att ha en diskussion tillsammans med GOF.

- Medeltidsveckan har frågat om klubben vill jobba under veckan för att dra in pengar till klubben. Helene har tackat nej åt klubbens vägnar.

- Klubben har fått beviljat bidrag för ungdomarna i ålder 13–16 år – Framtidsgänget. Vi har fått 15 000 kronor från SOFT och 25 500 kronor från Regionmiljonen.

Beslut: Styrelsen beslutade därmed att deltagande ungdom på Idre lägret betalar 1 000 kronor per person. Om någon Junior vill åka med på junior lägret betalar de 1 000 kr om de är studerande annars 1 500 kronor.

- Gotland outdoor anordnar en aktivitetsvecka i månadsskiftet april/maj. Eventuellt gör vi någon aktivitet i samband med tisdagsträningen den 2 maj.

- Vi har haft en utbildning gällande lärgrupper. Deltog gjorde Helene, Göran, Sofia, Ann-Louise Björksved och Christina Wahlgren. Vi har påbörjat ett arbete med en struktur för att få till fler lärgrupper under året. Viktigt att vi alla hjälps åt och påminner varandra om att registrera lärgrupper. Ovan nämnda grupp hjälper gärna till med registrering bara de får information från tex kommittémötena.

Sekreterare

- Sofia har till utdelningen av Broosket förberett påminnelseaviser för ej betalda medlemsavgifter.

Kassör

- Viktigt att lägeransvarig får information om att hen är ansvarig för att sända ut info till lägerdeltagarna om vad varje deltagare ska betala.

- Ylva fakturerar försvarsmakten gällande uthyrningen av Kinner under perioden 26/4 – 13/5.

- Resultatrapporten såg bra ut.

Stugkommittén

- Vägen ner till Kinner – Stugkommittén och Helene har träffat de som bor ovanför Kinner och som nu har bildat en gemensamhetsförening. Ett bra möte som utmynnade i ett förslag att göra ett rejält underhåll på vägen ner, skrapa och grusa. Gemensamhetsföreningen skulle återkomma med beslut. Ulf har tagit med det gamla underlaget för fördelning av kostnader och de hade inga ambitioner att ändra på det verkade det som. Gemensamhetsföreningen kommer att förbereda en skrivelse till Regionen som vi kan stå bakom tillsammans med dem och eventuellt även Hembygdsföreningen. Förhoppningen är att vi ska kunna grusa vägen i år.

- Vi kommer få ny utrustning för fibern. När vi byter till en ny router blir det problem med den fasta telefonen. Vi testar och ser om det finns något behov av att ha en fast telefon vid Kinner. I så fall kan man beställa en variant via Telia.

- Gällande planering av solceller har följande hänt:

Ansökan om stöd för solceller är insänd.

Vi har fått en offert från Elians på 350 000 kronor.

Sedan har vi fått en prisindikation från GEAB på 252 954 kronor.

Arbetet med solceller fortsätter.

- Larmet vid Kinnerstugan är trasigt och går inte att laga. Vi har fått en offert på ett nytt larm på 15 000 kronor plus moms.

Beslut: Styrelsen sa ja till offerten och styrelsen vill även ha inbrotts- och brandlarm kopplat till larmet. Detta kommer medföra ytterligare kostnader som styrelsen säger ja till.

- Under sommaren kommer Emil Björksved och Albin Tjernby att arbeta som vaktmästare vid Kinner. Emil kommer arbeta halvtid under ca 6 veckor. Albin kommer arbeta halvtid under ca 4 veckor. Några av veckorna kommer Emil och Albin att arbeta tillsammans.

Tävlingskommittén

- Sprint-DM kommer Stefan vara tävlingsledare på och Göran Hellgren på Gotland Out kommer vara banläggare.

- Kjell och Peter Skalberg har tackat ja till att vara tävlingsledare under Helg utan älg. Birgitta Hjertén och Magnus Ihreskog kommer vara banläggare.

- Mats Sigalit och Olle Gardell har tackat ja till att vara tävlingsledare på Jungfruloppet.
- Planering inför 10-mila pågåår. Svårt att få till det med resorna till och från Skellefteå.
- 2024 års preliminära tävlingsprogram är satt.
- Inför Helg utan älg 2024 önskar Hansa Hoburg hjälp med att arrangera tävlingen. Styrelsen anser att vi redan har många tävlingar att själva arrangera under 2024 så vi är osäkra på om vi klarar av fler. Helene fortsätter att prata med Victoria Olsson i Hansa Hoburg.

- Önskemål finns från medlemmarna om att arrangera en eller flera tävlingsresor framförallt för de lite äldre.

Beslut: Styrelsen beslutade att sponsra deltagare som vill åka på tävlingarna Tre Skåningar och en Dansk i juni samt Veteran SM i september. Klubben sponsrar med resekostnaden via båt och bränslekostnaden för bil. Deltagarna får själva betala sitt boende.

Infokommittén

- Catrine tittar lite på hur marknadsföringen utav Jungfruloppet kan se ut. Catrine tar kontakt med Julia Key och ser om hon är villig att hjälpa till med att ta fram en fin layout.

Tränings och rekryteringskommittén

- Fårölägret i mars blev riktigt lyckat med bra träningar och många deltagare.
- Vårens kurser är igång. Kursstarten var kall men ändå välbesökt.
- Natalie Gardelin hjälper till i junior/senior gruppen när Carita Thorén inte är på plats.
- Roligt att många av våra ungdomar deltar på tävlingarna som hålls.
- Lillkorpen kommer att gå av stapeln den 29 april i Östergravar. Klubben har ansvar för speaker som kommer vara Helen samt målet och kontrollvakter.
- Morotsloppet kommer att hållas vid Gardestugan då Kinner är uthyrt vid tävlingstillfället.
- 13-14 maj är det breddlager för Gotlandsungdomarna. Bro är ansvariga för lägret. Preliminär plats är Follingbo hus.
- 30 maj är det kursavslut för vårterminen.
- 25/6 – 30/6 är det riksläger i Idre för ungdomarna mellan 13–16 år. Ledare kommer vara Helene, Olle Gardell och Birgitta Hjertén.

§ 5 Styrelseutveckling

- Styrelsen kommer jobba vidare med vilka värdegrunder och policyer klubben vill ha och därefter publicera dem på hemsidan. Sofia kommer även bifoga dessa när nya medlemmar registreras hos klubben samt även som en bilaga i samband med att betalningsinformationen för medlemsavgifterna mejlas ut i februari/mars varje år. Ett arbete kommer även att behöva göras så att ungdomarna får vara med och tycka till om värdegrunderna.

§ 6 Uppvaktningar

- Kommande uppvaktningar checkades av.

§ 7 Övriga frågor

- Inga övriga frågor togs upp.

§ 8 Nästa möte

- Styrelsemöte hos Catrine på Fältgatan 63 i Visby den 31 maj klockan 18.00. Helene sänder ut en kallelse innan mötet och ber oss återrapportera i den vad vi vill informera om och vad vi vill ta upp på mötet. Detta för att spara lite tid i samband med rapporteringspunkterna. På så sätt får vi loss lite tid till styrelseutveckling vid varje mötestillfälle.

§ 10 Mötets avslutande

- Ordförande tackar för visat intresse och styrelsen tackar Ulf för god mat och fika.

Sekreterare:

Justerare:

Justerare:

Sofia Gardelin

Helene Eklund

Ylva Svangren